



成都.新都桥.香格里拉镇

Validity: 01 Jan 2023 - 31 Dec 2024

FTG9D7NCTUHENG120623IS

康定.木格措







- ◆ 稻城+亚丁景区(含环保车)
- ◆ 泸定桥
- ★格措景区(含环保车)
- ◆ 贡嘎郎吉岭寺
- ◆ 春熙路步行街

DAY 1 槟城 - 中转城市 - 成都

(机上用餐)

- ▶ 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往成都
- > 之后游览锦里一条街,体验当年老成都的生活方式
- ▶ 接机送酒店休息
- **夜宿于成都

DAY 2 成都 - 新都桥

(早午晚餐)

- ▶ 享用早餐后,乘车前往泸定桥。
- ▶ 前往游览折多山观景台,之后前往新都桥

*泸定桥- 建于清朝康熙皇帝全长103.67M。正是当年红军22勇士强渡大渡 河,突破大渡河天险,红军才取得了陕北会师的胜利,因而泸定铁索桥也 成为红军长征史上的一座里程碑。

DAY 3 新都桥 - 理塘 - 香格里拉镇

- > 早餐后将前往香格里拉镇。途径山路十八弯,海子山,兔子山
- ▶ 前往参观理塘千户藏寨、长青春科尔寺(含电瓶车)
- ** 夜宿于香格里拉镇

DAY 4 香格里拉镇 - 亚丁 - 香格里拉镇

- ▶ 清晨早餐后前往游览**亚丁景区**(含环保车)
- ▶ 之后,前往**诺绒牛场,**远眺**央迈勇雪山,夏洛多吉雪山**的美景,参观**冲** 古寺,卓玛拉措 (珍珠海)
- **夜宿于香格里拉镇
- **稻城亚丁景区-景区主要由仙乃日、央迈勇、夏诺多吉三座神山。被誉 为"我们蓝色星球上最后一片净土"的这 3 座白雪皑皑的山峰呈三角 形,中间有森林覆盖的山谷、清澈的河流、冰川滋养的湖泊和丰富的野生 动物。

DAY 5 香格里拉镇 - 稻城

(早午晚餐)

▶ 今天第二次入景区, 游览亚丁景区(含环保车), 欣赏仙乃日雪山, 卓码 拉措(珍珠海)。

> 之后去往稻城,,青杨林,稻城白塔群

**夜宿于稻城

DAY 6 稻城 - 康定

- 早餐后游览贡嘎郎吉岭寺,特色藏寨。
- ▶ 随后,参观**新都桥风光。**
- **夜宿于康定

DAY 7 康定 - 木格措 - 成都

(早午晚餐)

- > 早餐之后,前往康定情歌 木格措风景区(含环保车)
- > 之后返回成都,前往春熙路步行街 太古里自由购物。
- **夜宿于成都

DAY 8 成都 - 中转站 - 槟城

(早餐)

- > 早餐后送往机场返回美丽的家园。
- **温暖的家



Tour Fare / Departure Date / Flight **不包含领队小费

**车上会有车购

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.



B DAYS DAOCHENG YADING 69

Validity:

Validity: 01 Jan 2023 - 31 Dec 2024

FTG9D7NCTUHENG120623IS

CHENGDU.XINDUQIAO SHANGRI-LA TOWN.KANGDING.MUGECUO

DAOCHENG SCENIC AREA ENTER SCENIC AREA TWICE VIP 3 SEATS COACH PAGODA AREA TOUR HIGHLIGHTS:



5* CROWNE PLAZA CHENGDU PANDA GARDEN OR SIMILIAR

- EXCLUSIVE UPGRADE VIP COACH
- DAOCHENG + YADING SCENIC AREA (INCLUDE BUGGY)
- LUDING BRIDGE
- MUGETSO SCENIC AREA (INCLUDE BUGGY)
- GONGA LANGJI LING TEMPLE
- CHUNXI ROAD PEDESTRIAN

DAY 1 Penang – Transit City - Chengdu

(MOB)

- Assemble at Penang International Airport for departure flight to Chengdu. Upon arrival, transfer to hotel for check in
- > Then proceed to Jin Li Ancient Street.
- **Overnight at Chengdu

DAY 2 Chengdu - Luding - XinDuQiao

(B/L/D)

- > After breakfast, visit to Luding Bridge.
- Next visit to Zheduoshan Guanxuetai, after that proceed to XinDu Qiao.
- **Overnight at XinDuQiao
- **Luding Bridge Build in Qing Dynasty, all long 103.67m . It was when 22 Red Army warriors forcibly crossed the Dadu River and broke through the natural danger of the Dadu River that the Red Army won the victory of joining forces in northern Shaanxi. Therefore, the Luding Chain Bridge became a milestone in the history of the Red Army's Long March.

DAY 3 XinDuQiao - LiTang - Shangrila Town

B/L/D

- After breakfast, proceed to Shangrila crossing via 18 bends of the mountain road, Haizi Mountain. Then, visit to Thousands of Tibetan villages in Litang, and Changqing Kol Monastery (Include Buggy)
- ** Overnight at Shangrila Town

DAY 4 Shangrila Town - YaDing - Shangrila Town

(B/L/

- After breakfast visit YaDing Nature Reserve (Include Buggy)
- Next, proceed to Luorong Cattle Ranch enjoy the view of Maiyong Snow Mountain and Shalok Dorje Snow Mountain. After that visit to Chonggu Monastery, Zhuoma Lacuo (Pearl Sea)
- **Overnight at Shangrila Town
- **YaDing Nature Reserve -- Honored as the "last pure land on our blue planet", These 3 snow-capped peaks sit in a triangle formation with forested valleys, clear rivers, glacier-fed lakes and abundant wildlife between them.

DAY 5 YaDing Nature Reserve - DaoCheng

(B/L/D

- Today we will enter second time to Scenic Area, YaDing Nature Reserve (Include buggy), visit Xiannairi Snow Mountain, Zhuoma Lacuo (Pearl Sea)
- > En-route visit to and YangQingLin, DaoCheng White Pagoda
- **Overnight at DaoCheng

DAY 6 DaoCheng - KangDing

(B/L/D

- After breakfast, visit to Gunga Langkiling Monastery, Tibetan Village
- Afterwards, visit Xinduqiao Scenic Area
- **Overnight at KangDing

DAY 7 KangDing - ChengDu

(B/L/D

- Visit to KangDing Love Song Mugecuo Scenic Spot (Include buggy)
- Afterwards, return to Chengdu and proceed to Chunxi Road Pedestrian Street, Taikouli
- ** Overnight at Chengdu

DAY 8 Chengdu - Transit City - Penang

(B)

- > After breakfast, transfer to airport for departure
- **Home Sweet Home







价钱 / 出发日期 / 航空公司

- **Exclude Tour Leader Tipping
- **May Recommend Local Product on the Bus

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引 起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班 情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。